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BRM.0012.5.70.2021 

 

Protokół nr 34/2021 

z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury 

Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2021 r. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 1331 do godz. 1559.  

Posiedzeniu  przewodniczyła radna Anna Tabisz – przewodnicząca Komisji.        

Przewodnicząca Komisji przywitała wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji.  

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik, Anna Tabisz i Urszula 

Zajączkowska).  

W trakcie realizacji porządku obrad na posiedzenie dołączyli radni Marek Kawa oraz Alicja 

Wiśniewska. 

Listę obecności członków Komisji oraz listę obecnych osób załącza się do protokołu. 

 

Porządek posiedzenia, nad którym obradowała Komisja, był następujący: 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 33/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Rady 

Miasta Opola w dniu 21 października 2021 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2022 

(druk nr 1056). 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu 

współpracy Miasta Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 

podmiotami na lata 2022-2024 (druk nr 1057). 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2022 r. (druk  

nr 1051). 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu 

Młodzieżowej Rady Miasta w Opolu (druk nr 1059). 

6. Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego do 

przedszkoli publicznych prowadzonych przez Miasto Opole, liczby punktów możliwych 

do uzyskania za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

tych kryteriów (druk nr 1068). 

7. Tematy z planu pracy Komisji:  

a.) Modele edukacji, w tym również innowacje i eksperymenty wdrożone w czasie 

pandemii COVID-19; 

b.) Cudzoziemcy w instytucjach kultury, szkołach i placówkach oświatowych  

w mieście Opolu. Oferty i ich realizacja; 

c.) Zapotrzebowanie i możliwości budowy nowej bursy dla uczniów opolskich szkół. 

8. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 r. 
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9. Sprawy różne: 

a) propozycje tematów do rocznego ramowego planu pracy Rady Miasta Opola na 2022r., 

b) informacja o wspólnym zdalnym posiedzeniu komisji celem zaopiniowania projektu 

uchwały budżetowej miasta Opola na 2022 r. (23 listopada godz.16.00), 

c) prezentacja projektu „Nauka obywatelska w szkołach”, bazującego na dorobku 

naukowym pracowników Instytutu Językoznawstwa Uniwersytetu Opolskiego  

z udziałem studentów UO oraz uczniów i nauczycieli z opolskich szkół średnich. 

Do punktu 1. porządku posiedzenia: 

Komisja bez uwag przyjęła protokół nr 33/2021 z posiedzenia Komisji Edukacji  

i Kultury w dniu 21 października 2021 r. jednogłośnie w obecności 5 radnych. Za przyjęciem 

protokołu głosowali radni: Dariusz Chwist, Barbara Kamińska, Anna Łęgowik, Anna Tabisz  

i Urszula Zajączkowska. 

Do punktu 2 i 3. porządku posiedzenia: 

Łącznego zaprezentowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Miasta Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami 

na rok 2022 na druku nr 1056 oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego 

programu współpracy Miasta Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi 

podmiotami na lata 2022-2024  na druku nr 1057 dokonała Dorota Piechowicz-Witoń – naczelnik 

Centrum Dialogu Obywatelskiego Urzędu Miasta Opola. 

Pytań, ani dyskusji do projektu uchwały na druku nr 1056 nie było. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Opola  

z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na rok 2022 (druk nr 

1056). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek. 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Barbara 

Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz Urszula 

Zajączkowska). 

 

Pytań, ani dyskusji do projektu uchwały na druku nr 1057 nie było. 
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Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu współpracy Miasta 

Opola z organizacjami pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na lata 2022-

2024 (druk nr 1057). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Barbara 

Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz Urszula 

Zajączkowska). 

 

Do punktu 4. porządku posiedzenia:  

Projekt uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2022 r. (druk nr 1051) wprowadził 

Marek Kawa – przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola. 

Pytań nie zadano.  

Dyskusji nie podjęto. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie rocznego planu kontroli na 2022 r. (druk nr 1051). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Barbara 

Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz Urszula 

Zajączkowska). 

 

Do punktu 5. porządku posiedzenia: 

Omówienia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu 

Młodzieżowej Rady Miasta w Opolu  na druku nr 1059 dokonała Ewa Statkiewicz - naczelnik 

Biura Rady Miasta. 

 Z pytań radnych Alicji Wiśniewskiej i Barbary Kamińskiej wywiązała się dyskusja,  

w której głos zabrała Ewa Statkiewicz – naczelnik Biura Rady Miasta oraz Aleksander Iszczuk 

– naczelnik Wydziału Oświaty. 
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Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2021 r. 

 

do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania statutu Młodzieżowej Rady 

Miasta w Opolu (druk nr 1059). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Barbara 

Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz Urszula 

Zajączkowska). 

 

Do punktu 6. porządku posiedzenia: 

Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego do przedszkoli publicznych 

prowadzonych przez Miasto Opole, liczby punktów możliwych do uzyskania za poszczególne 

kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów na druku nr 1068 

przedstawił Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty. 

 W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrała radna Alicja Wiśniewska oraz 

Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Opinia 

Komisji Edukacji i Kultury Rady Miasta Opola 

z dnia 18 listopada 2021 r. 

 

do projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego do przedszkoli publicznych 

prowadzonych przez Miasto Opole, liczby punktów możliwych do uzyskania za 

poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 

(druk nr 1068). 

 

Komisja Edukacji i Kultury wnioskuje do Rady Miasta Opola o przyjęcie ww. projektu uchwały 

bez poprawek 

Opinię podjęto w jawnym głosowaniu jednogłośnie 7 głosami za (radni: Dariusz Chwist, Barbara 

Kamińska, Marek Kawa, Anna Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz Urszula 

Zajączkowska). 

 

Do punktu 7a) porządku posiedzenia: 

Omówienia tematu wynikającego z planu pracy Komisji pt. Modele edukacji, w tym 

również innowacje i eksperymenty wdrożone w czasie pandemii COVID-19 dokonał Aleksander 

Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty. 
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W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrała przewodnicząca Anna Tabisz, która 

podziękowała za wdrażanie przedstawionych Komisji innowacyjnych rozwiązań edukacyjnych  

w opolskich szkołach.  

 

Do punktu 7b) porządku posiedzenia: 

Temat z planu pracy Komisji Cudzoziemcy w instytucjach kultury, szkołach i placówkach 

oświatowych w mieście Opolu. Oferty i ich realizacja przedstawiły: Joanna Filipczyk – dyrektor 

Galerii Sztuki Współczesnej w Opolu, Danuta Łuczak – wicedyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Opolu, Agnieszka Jurowicz – zastępca dyrektora Narodowego Centrum Polskiej 

Piosenki w Opolu oraz Magdalena Matyjaszek – naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki  

i Współpracy Zagranicznej.  

W pytaniach połączonych z dyskusją głos zabrali radni: Marek Kawa, Barbara Kamińska 

i Alicja Wiśniewska, a także Danuta Łuczak – wicedyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Opolu, Magdalena Matyjaszek – naczelnik Wydziału Kultury, Turystyki i Współpracy 

Zagranicznej oraz Dorota Piechowicz-Witoń – naczelnik Centrum Dialogu Obywatelskiego. 

Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty uzupełnił referowany temat  

o informację na temat cudzoziemców w placówkach oświatowych w Opolu. 

Po omówieniu tematu wywiązała się dyskusja, w której głos zabrała radna Anna Tabisz 

oraz Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału Oświaty. 

 

Do punktu 7c) porządku posiedzenia: 

Temat wynikający z planu pracy Komisji Zapotrzebowanie i możliwości budowy nowej 

bursy dla uczniów opolskich szkół zaprezentował Aleksander Iszczuk – naczelnik Wydziału 

Oświaty. 

W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedziały się radne: Barbara Kamińska, 

Urszula Zajączkowska, Anna Tabisz i Alicja Wiśniewska oraz Aleksander Iszczuk – naczelnik 

Wydziału Oświaty. 

 

Do punktu 8. Porządku posiedzenia: 

W punkcie „Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2022” przewodnicząca Komisji 

przedstawiła przesłane przez radnych propozycje tematów do rocznego planu pracy Komisji na 

2022 rok wraz z podziałem na poszczególne miesiące, w których odbędą się posiedzenia. 

Opracowany projekt planu pracy Komisji na 2022 rok został umieszczony w programie 

eSesja. 

Na prośbę przewodniczącej Anny Tabisz radna Anna Łęgowik uszczegółowiła 

przedstawiony przez siebie temat i zaproponowała, aby brzmiał następująco: „Młodzieżowy 

Dom Kultury. Problemy, sukcesy i plany na przyszłość. Posiedzenie wyjazdowe.” 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego projektu planu pracy Komisji na 2022 r. 

i przystąpiła do głosowania. 

W jawnym głosowaniu jednogłośnie przyjęto plan pracy Komisji Edukacji i Kultury na 

2022 rok w obecności 6 radnych. Za głosowali radni: Barbara Kamińska, Marek Kawa, Anna 

Łęgowik, Anna Tabisz, Alicja Wiśniewska oraz Urszula Zajączkowska. 

Marek Kawa z uwagi na problemy techniczne zgłosił do protokołu, iż jest za przyjęciem 

powyższego.  
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Plan pracy Komisji Edukacji i Kultury na 2022 rok załącza się do protokołu. 

 

Do punktu 9. Porządku posiedzenia: 

W punkcie Sprawy różne członkowie Komisji nie zgłosili żadnych propozycji tematów 

do ramowego planu sesji na 2022 r. 

Ponadto przewodnicząca poinformowała o wspólnym posiedzeniu komisji celem 

zaopiniowania projektu uchwały budżetowej miasta Opola na 2022 r. (23 listopada 2022 r.), które 

odbędzie się w formie zdalnej. 

Również w tym punkcie obrad przewodnicząca zaprezentowała projekt „Nauka 

obywatelska w szkołach”, bazujący na dorobku naukowym pracowników Instytutu 

Językoznawstwa Uniwersytetu Opolskiego z udziałem studentów UO oraz uczniów i nauczycieli 

z opolskich szkół średnich.  Do powyższego odniósł się Aleksander Iszczuk – naczelnik 

Wydziału Oświaty. 

Dodatkowo przewodnicząca Anna Tabisz podziękowała radnej Urszuli Zajączkowskiej 

za przygotowanie wystawy z okazji obchodów 103. Rocznicy Odzyskania przez Polskę 

Niepodległości, a także Miejskiej Bibliotece Publicznej za zorganizowanie 18. Opolskiej Jesieni 

Literackiej. 

Radna Anna Łęgowik poprosiła o zaprotokołowanie faktu, że Prezydent w dniu 

dzisiejszym nie zaszczycił Komisji swoją obecnością. 

Więcej spraw nie zgłoszono. Porządek obrad został zrealizowany. Przewodnicząca 

Komisji zamknęła posiedzenie.    

                                                                    

                     

           Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury 
 

   Anna Tabisz 

 
 

 

 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Panas             


